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《单词百科:formulating是什么意思?formulating怎么发音?formulating的解
释和用法》

英语单词formulating是什么意思?formulating怎么读?formulating怎么发音?美加网为您
整理了formulating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看
看吧！

formulating怎么读

formulating的读音:['f�:mj�le�t��]

formulating的意思

1、v.构想出( formulate的现在分词 );规划;确切地阐述;用公式表示;

formulating的双语例句

1、Formulating the business model and offering the procedural algorithm.
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建立营运模式与提供运作方式.

2、Formulating curriculums that will enable student to obtain a variety of certification.

公式化的教材发展使学生获得各种专业认证.

3、A general program of formulating of recipe suitable for self-drying water-soluble
alkyd resin was established.

建立了适合于水溶性醇酸树脂配方设计的通用程序.

4、China was now formulating the Law on Anti-Monopoly.

中国目前正在起草《反垄断法》.

5、Allthose will be used for reference in formulating the National Basic Safety Standards.

它可以作为制订我国《电离辐射防护和辐射源安全的基本安全标准》的借鉴.

6、Reduced PVC is one of important concepts in latex paint formulating of recipe.

对比颜料体积浓度是涂料配方设计中的重要概念之一.

7、It is imperative to possess strategic analysis Methods : When formulating hospital
development strategy.

制定医院发展战略首先需要掌握战略分析方法.

8、China is also formulating standards for EPON equipment interworking and network
management.

与此相关,我国也在制定EPON设备的互通及网络管理方面的规范标准.

9、Formulating brand strategy for new products and its associated advantages and
disadvantages.

关于制定新产品品牌战略及其相关的优点和缺点.

10、It has outlook the development of lubricant on base Stocks, additives, formulating
technology and nanometer materials.

从基础油, 添加剂, 配方技术和纳米材料方面展望了润滑油的发展.
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11、The Company is formulating an incentive plan for senior management including
plans of stock option.

公司正在制定包括股权激励为内容的管理层激励方案.

12、Although the relation gave non linear characteristics , it was still useful for
formulating industrial gear oils.

建立这种关系对润滑油的调合是十分有利的.

13、He has been formulating his own system and style.

他正在形成自己的一套方法与风格.

14、We realize the principle through regulating the stages of formulating penalty,
estimating penalty and executing penalty.

其实现需通过对制刑 、 量刑、行刑阶段的全面规范.

15、How to negotiate is implicit in the process of formulating a contract.

在制定一份合同过程中,如何谈判是不可言喻.

以上是美加网为您整理的formulating怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于formulating的用法、formulating的释义、formulating的相关详情请点击
：https://dict.tjqzz.com/formulating
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